
НАШИ АВТОРЫ

Арсланов Рафаэль Амирович – доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Arslanov Rafael – Dr.Sc. (History), Professor, Professor of the Department of History of Russia at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Борисов Владимир Алексеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

BorISOV Vladimir – Ph.D. in History, Associate Professor of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Калдузова Виолетта Александровна – аспирант кафедры истории России Оренбургского государственного педагогического университета, Оренбург, Россия.

Kalduzova Violetta – postgraduate student of the Department of Russian History at Orenburg State Pedagogical University, Orenburg, Russia.

Конькова Оксана Юрьевна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Kon'kova Oksana – postgraduate student of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Козьменко Владимир Матвеевич – доктор исторических наук, профессор заведующий кафедрой истории России Российского университета дружбы народов, академик РАН, Москва, Россия.

Kozmenko Vladimir – Dr.Sc. (History), Professor, Head of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Краснощеков Владимир Александрович – кандидат исторических наук, доцент кафедры дизайна и художественного проектирования Поволжского государственного университета сервиса (Тольятти, Россия).

Krasnoshchyokov Vladimir – Ph.D. in History, Associate Professor at Volga Region State University of Service, Tolyatti, Russia.

Лян Чжэ – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Liang Zhe – postgraduate student of the Department of Theory and History of International Relations at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Мосейкина Марина Николаевна – доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Moseikina Marina – Dr.Sc. (History), Professor of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Синицын Федор Леонидович – кандидат исторических наук, докторант Института российской истории РАН (Москва, Россия).

Sinitsyn Fedor – Ph.D. in History, Doctorate Student at the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences, Moscow, Russia.

Синютин Сергей Сергеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Sinutin Serguey – Ph.D. in History, Associate Professor of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Слизовский Дмитрий Егорович – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Slizovskiy Dmitriy – Dr.Sc. (History), Professor of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Созыкин Максим Владимирович – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

Sozykin Maksim – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Тадтаев Таймураз Валерьевич – кандидат исторических наук, доцент, декан факультета истории и юриспруденции Юго-Осетинского государственного университета им. А.А. Тибилова, Цхинвал, РЮО.

Tadtaev Taimuraz – Ph.D. in History, Associate Professor, Dean of the Faculty of History and Law at Tibilov South Ossetian State University, Tskhinval, the Republic of South Ossetia.

Тряхов Илья Сергеевич – ассистент кафедры истории России, ФГБОУ ВПО «Владимирский государственный университет» имени Александра Григорьевича и Николая Григорьевича Столетовых, Владимир, Россия.

Tryakhov Ilya – assistant of the Department of History at Vladimir State University named after Alexander und Nikolay Stoletovs, Vladimir, Russia.

Халаф Саад Сайед Ибрахим – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Khalaf Saad Sayed Ibrahim – postgraduate student of the Department of Theory and History of International Relations at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.

Ханько Маргарита Владимировна – магистрант кафедры истории России Российского университета дружбы народов, Москва, Россия.

Khan'ko Margarita – undergraduate student of the Department of Russian History at Peoples' Friendship University of Russia, Moscow, Russia.